



Canada	Groupe
Communication	Communication
Group	Canada
Publishing	Édition

Special List of Canadian Government Publications

Liste spéciale des publications du gouvernement du Canada

November 29, 1991

29 novembre 1991

1991 No. 11

1991 n° 11

This list is published for
information only.

Cette liste est publiée à
titre de renseignements
seulement.

ISSN 0700-2882

Think Recycling!



Pensez à recycler !

Printed on paper containing recovered waste.

Pensez à recycler !



Think Recycling!

Imprimé sur du papier contenant des rebuts recyclés.

Canadä

KEY TO DISTRIBUTION SYMBOLS

- * Sold by the Canada Communication Group, Publishing Division, Ottawa K1A 0S9.
- † Distributed by the issuing agency.

ATTENTION

This list is published for information only.

Free publications in the following list are available from the issuing agency only.

Publications sold by Canada Communication Group, Publishing Division, are marked with an asterisk (*). There is no free distribution of these priced publications, either from Publishing Division or from the issuing agency.

Where publications are sold directly by an issuing body or its agent, order information is given in the listings.

Wherever specific addresses are given for obtaining publications, whether the publications are priced or free, these addresses should be used in ordering.

Please order on a separate sheet.

EXPLICATION DES SYMBOLES DE DISTRIBUTION

- * En vente au Groupe Communication Canada, Division de l'édition, Ottawa K1A 0S9.
- † Distribué par l'agence-auteur.

ATTENTION

Cette liste est publiée à titre de renseignements seulement.

Les publications gratuites qui apparaissent dans la liste suivante doivent être commandées directement de l'agence-auteur.

Les publications en vente au Groupe Communication Canada, Division de l'édition, sont indiquées par un astérisque (*). Il n'y a aucune distribution gratuite de ces dernières, ni de la Division de l'édition, ni de l'agence-auteur.

Lorsque les publications sont vendues directement par une agence-auteur ou par son distributeur, les renseignements pour les commander apparaissent dans les notices bibliographiques.

Quand une adresse est donnée dans une notice bibliographique pour commander une publication, et cela autant pour une publication gratuite que tarifée, veuillez utiliser cette adresse.

Veuillez commander sur une feuille séparée.

SPECIAL LIST OF CANADIAN GOVERNMENT PUBLICATIONS

LISTE SPÉCIALE DES PUBLICATIONS DU GOUVERNEMENT DU CANADA

1991 No. 11
November 29, 1991

This list is published for information only.

1991 n° 11
29 novembre 1991

Cette liste est publiée à titre de renseignements seulement.

Please order on a separate sheet.

Commandez sur une feuille séparée, s.v.p.

I: PARLIAMENTARY PUBLICATIONS I: PUBLICATIONS DU PARLEMENT

STATUTES STATUTS

Office consolidations Codifications administratives

Indian Act, R.S., 1985, c. I-5, amended by: R.S., 1985, c. 32 (1st Supp.); R.S., 1985, c. 27 (2nd Supp.); R.S., 1985, c. 17, 43, 48 (4th Supp.). Ottawa, 1989, reprinted 1991. 62p. 27cm. Paper cover. Bilingual.

\$4.95 per copy. (Canada)

\$5.95 U.S. per copy. (Other countries)

ISBN 0-660-55544-1

*

Cat. No. YX76-15/1989

Loi sur les Indiens, L.R. (1985), ch. I-5, modifiée par: L.R. (1985), ch. 32 (1^{er} suppl.); L.R. (1985), ch. 27 (2nd suppl.); L.R. (1985), ch. 17, 43 et 48 (4th suppl.). Ottawa, 1989, réimprimé 1991. 62p. 27cm. Broché. Bilingue.

4.95 \$ l'exemplaire. (Canada)

5.95 \$ US l'exemplaire. (Autres pays)

ISBN 0-660-55544-1

*

N° de cat. YX76-15/1989

ROYAL COMMISSIONS COMMISSIONS ROYALES

Royal Commission on the Future of the Toronto Waterfront Commission royale sur l'avenir du secteur riverain de Toronto

[Groupe de travail, rapport]. Publié par la Commission royale sur l'avenir du secteur riverain de Toronto. Commissaire: **David Crombie**. Toronto. 26cm. Cartonné.

8.—*Stratégie de verdississement du secteur riverain de l'agglomération de Toronto: contexte et enjeux*, par Ron Reid et al. 1990. 178, 56p. 3 pages pliées. Cartes, références, tableaux. Gratuit.

ISBN 0-662-96264-8

*

N° de cat. Z1-1988/1-41-8F

9.—*Le transport riverain dans le contexte du transport régional: contexte et enjeux*, par Neal A. Irwin et F. Shane Foreman. 1990. 148p. Figures, cartes (2 cartes pliées).

La cote Z1-1988/1-41-9F a été réservée afin de permettre aux usagers du système MAS de ranger cette publication avec celles de la même collection.

Gratuit.

ISBN 0-662-96232-X

*

N° de cat. Z1-1988/1-52-2F

[Working group report.] Issued by the Royal Commission on the Future of the Toronto Waterfront. Commissioner: **David Crombie**. Toronto. 26cm. Paper bound.

8.—*A green strategy for the Greater Toronto waterfront: background and issues*, by Ron Reid et al. 1990. 158, 46p. 3 folded pages. Maps, references, tables.

Free.

ISBN 0-662-17671-5

*

Cat. No. Z1-1988/1-41-8E

9.—*Waterfront transportation in the context of regional transportation: background and issues*, by Neal A. Irwin and F. Shane Foreman. 1990. 136p. Figs., maps (2 folded).

The catalogue number Z1-1988/1-41-9E has been reserved to permit libraries using the DSS system to shelf this publication with the rest of the series.

Free.

ISBN 0-662-17730-4

*

Cat. No. Z1-1988/1-52-2E

II: DEPARTMENTAL PUBLICATIONS

II: PUBLICATIONS DES MINISTÈRES

AGRICULTURE CANADA

Agricultural Products Board: annual report for the year ended March 31, 1990. Ottawa, 1991. English text, 10p. Tables. 28cm. Paper cover. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-58668-9

*

Cat. No. A1-1/1990

Office des produits agricoles: rapport annuel pour l'exercice terminé le 31 mars 1990. Ottawa, 1991. Texte français, 11p. Tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-58668-9

*

N° de cat. A1-1/1990

Agricultural Products Board: annual report for the year ended March 31, 1991. Ottawa, 1991. English text, 12p. Tables. 28cm. Paper cover. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-58669-7

*

Cat. No. A1-1/1991

Office des produits agricoles: rapport annuel pour l'exercice terminé le 31 mars 1991. Ottawa, 1991. Texte français, 12p. Tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-58669-7

*

N° de cat. A1-1/1991

Agricultural Stabilization Board: annual report for the year ended March 31, 1991. Ottawa, 1991. English text, 19p. Tables. 28cm. Paper cover. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-58670-0

*

Cat. No. A1-2/1991

Office de stabilisation des prix agricoles: rapport annuel pour l'exercice terminé le 31 mars 1991. Ottawa, 1991. Texte français, 21p. Tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-58670-0

*

N° de cat. A1-2/1991

Federal-provincial Record of Performance for Sheep Improvement: 14th annual report, 1990. Issued by Red Meat Division, AgriFood Development Branch. Ottawa, 1991. 31p. Figs., tables. 28cm. Paper cover. Bilingual.

Cover title: *Canadian record of performance for sheep: 14th annual report, 1990*.

Free.

ISBN 0-662-59952-7

*

Cat. No. A1-14/1990

Programme fédéral-provincial d'évaluation génétique pour l'amélioration des bovins: 14^e rapport annuel, 1990. Publié par la Division des viandes rouges, Direction générale du développement agro-alimentaire. Ottawa, 1991. 31p. Figures, tableaux. 28cm. Broché. Bilingue.

Titre de la couverture: *Programme canadien d'évaluation génétique des moutons: 14^e rapport annuel, 1990*.

Gratuit.

ISBN 0-662-59952-7

*

N° de cat. A1-14/1990

Etat de la recherche, volume 12, 1991. Publié par la Direction générale de la recherche. Ottawa, 1991. Figures, ill. en couleur. 28cm. Broché. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-58321-3

†

N° de cat. A15-1630/1991

Progress in research, volume 12, 1991. Issued by Research Branch. Ottawa, 1991. Coloured illus., figs. 28cm. Paper cover. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-58321-3

†

Cat. No. A15-1630/1991

Agricultural practices and environmental conservation, by K. D. Switzer-Howse and D. R. Coote, Land Resource Research Institute. Ottawa, 1984, reprinted 1991. 26p. Illus. 23cm. Paper cover. (Publication 1772E; Land Resource Research Institute. Contribution, 83-56)

Free.

ISBN 0-662-13408-7

†

N° de cat. A15-1772/1984E

Agriculture et conservation de l'environnement par K. D. Switzer-Howse et D. R. Coote, Centre de recherches sur les terres. Ottawa, 1984, réimprimé 1991. 30p. Ill. 23cm. Broché. (Publication 1772F; Centre de recherche sur les terres. Contribution, 84-56)

Gratuit.

ISBN 0-662-92775-3

†

N° de cat. A15-1772/1984F

Tree fruit production for the Prairies Provinces, by Campbell G. Davidson et al. Ottawa, 1991. 45p. Figs., illus. 23cm. Paper cover. (Publication 1866/E)

This publication replaces Agriculture Canada publication 1672/E *Tree fruits for the Prairies Provinces*.

Contents: Tips for production.—Factors influencing planting success.—Selecting cultivars.—Establishing the trees.—Management.—Controlling pests and diseases.—More information.

Free.

ISBN 0-662-18598-6

†

Cat. No. A53-1866/1991E

**ATLANTIC CANADA OPPORTUNITIES AGENCY
AGENCE DE PROMOTION ÉCONOMIQUE DU CANADA
ATLANTIQUE**

Innovations: technology in Nova Scotia. Quarterly. Halifax. 28cm.

Published by the federal Atlantic Canada Opportunities Agency and the Nova Scotia Department of Industry, Trade and Technology.

Available from: Innovations, c/o Department of Industry, Trade and Technology, P.O. Box 519, Halifax, Nova Scotia B3J 2R7.

Vol. 5, No. 3, Fall, 1991. 12p.

Free.

†

Cat. No. C89-2/5-3E

**ATOMIC ENERGY OF CANADA LIMITED
ÉNERGIE ATOMIQUE DU CANADA LIMITÉE**

Ascent. Quarterly. Ottawa. Illus. 28cm. ISSN 0707-5588

Available from: Editor, Ascent, Atomic Energy of Canada Limited, 344 Slater Street, Ottawa K1A 0S4.

Vol. 10, No. 1, Fall, 1991. 31p.

\$4 per copy. \$16 for 4 issues. \$32 for 8 issues. (Canada)

\$4 per copy. \$22.50 for 4 issues. (Other countries)

†

Cat. No. CC4-1/10-1E

Aspects. Trimestriel. Ottawa. Ill. 28cm. ISSN 0707-5596

Disponible auprès de la rédactrice, Aspects, Énergie atomique du Canada Limitée, 344, rue Slater, Ottawa K1A 0S4.

Vol. 10, n° 1, automne 1991. 31p.

4 \$ l'exemplaire. 16 \$ pour 4 numéros. 32 \$ pour 8 numéros. (Canada)

4 \$ l'exemplaire. 22,50 \$ pour 4 numéros. (Autres pays)

†

N° de cat. CC4-1/10-1F

**CANADIAN HUMAN RIGHTS COMMISSION
COMMISSION CANADIENNE DES DROITS DE LA PERSONNE**

HIV AIDS discrimination: It's against the law. Ottawa, 1991. 22cm. Folder. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-58505-4

†

Cat. No. HR21-37/1991

VIH sida et la discrimination: une question de droit. Ottawa, 1991. 22cm. Dépliant. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-58505-4

†

N° de cat. HR21-37/1991

CANADIAN INSTITUTE FOR INTERNATIONAL PEACE AND SECURITY

INSTITUT CANADIEN POUR LA PAIX ET LA SÉCURITÉ INTERNATIONALES

Publications are available from: Canadian Institute for International Peace and Security, 360 Albert Street, Ottawa K1R 7X7.

Les publications signalées ci-dessous sont disponibles à l'Institut canadien pour la paix et la sécurité internationales, 360, rue Albert, Ottawa K1R 7X7.

Guide sur les politiques canadiennes relatives à la limitation des armements, au désarmement, à la défense et à la solution des conflits, 1991, par Jane Boulden et David Cox. Ottawa, 1991. 351p. Références. 28cm. Cartonné.

«Le Guide 1991 présente un panorama des principaux événements survenus dans les domaines de la paix et de la sécurité internationales entre août 1990 et mi-août 1991, et il résume les déclarations et les débats parlementaires qui s'y rapportent. [...] Le Guide 1991 consacre un long chapitre à la guerre du Golfe. Il contient aussi un nouveau chapitre sur la limitation des armements au Moyen-Orient. [...] En outre, dans un chapitre portant sur la Yougoslavie, nous relatons les bouleversements en cours dans les six républiques de ce pays. [...] Il comporte quatre parties: 1) La limitation des armements et le désarmement, 2) La défense, 3) Le règlement des conflits, et 4) Les institutions. Dans chaque partie, les différents chapitres sont structurés de la manière suivante: contexte, position actuelle du Canada et débat parlementaire. Une dernière partie intitulée Faits et chiffres, donne des renseignements de base sur la politique canadienne.»—Préface et introduction.

Données de catalogage de la Bibliothèque nationale du Canada imprimées dans cette publication.

Gratuit.

ISBN 0-662-97142-6

†

N° de cat. CC291-2/1991F

The guide to Canadian policies on arms control, disarmament, defence and conflict resolution, 1991, by Jane Boulden and David Cox. Ottawa, 1991. 331p. References. 28cm. Paper bound.

«The Guide 1991 reviews major developments in the field of international peace and security from August 1990 to mid-August 1991, and surveys Canadian political statements and parliamentary debates on these issues.... The Guide 1991 contains a lengthy entry on the second Persian Gulf War.... There is also a new entry dealing with arms control in the Middle East.... An entry on Yugoslavia gives an account of the tumultuous events taking place in its six republics....»—Preface.—It is divided into four sections: arms control and disarmament, defence, conflict resolution, and institutions. Within these sections, individual entries are organized under the headings Background, Current Canadian policy and Parliamentary comment. A final section, Facts and figures, provides basic data related to Canadian policy. —Introduction.

National Library of Canada cataloguing data printed in this publication.

Free.

ISBN 0-662-19192-7

†

Cat. No. CC291-2/1991E

La bibliothèque Paix et sécurité, 1990. Ottawa, 1991. 16p. 28cm. Cartonné.

Cette bibliographie, sélective et annotée, inclut les titres d'ouvrages canadiens les plus récents sur le marché. Elle est divisée sous les volettes: Ouvrages de consultation, Périodiques, Livres pour adultes et Livres pour enfants. Les références bibliographiques sont à l'intention des usagers des bibliothèques d'écoles secondaires et des bibliothèques municipales.»—Avant-propos.

Gratuit.

ISBN 0-662-97218-X

†

N° de cat. CC291-6/1990F

Peace and security bookshelf, 1990. Ottawa, 1991. 31p. 28cm.
Paper bound.

'This selective, annotated bibliography includes some 135 of the most current Canadian items in print, under the headings of Reference works, Magazines, Books for adults and Books for children. The citations are geared to the interests of secondary school and public library user.... An exception to the choice of Canadian items has been made with Reference works. Here, useful British and American publications have also been added.'—Foreword.

Free.

ISBN 0-662-19273-7

†

Cat. No. CC291-6/1990E

Canada and international peace and security: a bibliography, 1990. Ottawa, 1991. 205p. 28cm. Paper bound. Bilingual. ISSN 1180-3797

'Peace and security issues focus primarily on arms control, disarmament, defence and conflict resolution.... We include non-Canadian sources if they are written by a Canadian, are about Canada and international peace and security, or have substantial content in one of the four main areas.... [Included are] many government documents, theses, conference papers and organizational newsletters....'—Page 1. 'This volume covers materials published in 1990.'—Page 2.

\$15 per copy.

\$10 per copy if more than 10 copies.

ISBN 0-660-56493-9

†

Cat. No. CC294-1/1990-1

Le Canada, la paix et la sécurité internationales: une bibliographie, 1990. Ottawa, 1991. 205p. 28cm. Cartonné. Bilingue. ISSN 1180-3797

«Dans le domaine de la paix et de la sécurité, la bibliographie est axée essentiellement sur la limitation des armements, le désarmement, la défense et le règlement des conflits. La bibliographie comprend, en outre, des ouvrages non canadiens, s'ils portent sur le Canada dans le contexte de la paix et de la sécurité internationales ou s'ils traitent de façon assez exhaustive de l'un des quatre domaines susmentionnés. [...] La bibliographie contient [...] de nombreux documents officiels, des thèses, des documents de conférence et des bulletins d'organisation.»—Page 1. «Les documents figurant dans le présent volume ont été publiés en 1990.»—Page 2.

15 \$ l'exemplaire.

10 \$ l'exemplaire pour plus de 10 exemplaires.

†

N° de cat. CC294-1/1990-1

CANADIAN RADIO-TELEVISION AND TELECOMMUNICATIONS COMMISSION CONSEIL DE LA RADIODIFFUSION ET DES TÉLÉCOMMUNICATIONS CANADIENNES

Canadian Radio-television and Telecommunications Commission broadcasting decisions and notices. Semi-weekly. Ottawa. 28cm. Bilingual.

Preprints of decisions and notices of the CRTC published in the Canada gazette, part I.

Vol. 6, Nos. 70-75, 1991.

\$3 per issue. \$200 per year. (Canada)

\$3.60 U.S. per issue. \$240 U.S. per year. (Other countries)

*

Cat. No. BC91-12/6-75

Décisions et avis du Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes en matière de radiodiffusion. Deux fois par semaine. Ottawa. 28cm. Bilingue.

Prétriges des décisions et avis publiés dans la Gazette du Canada, partie I.

Vol. 6, n° 70-75, 1991.

3 \$ l'exemplaire. 200 \$ par année. (Canada)

3.60 \$ US l'exemplaire. 240 \$ US par année. (Autres pays)

*

N° de cat. BC91-12/6-75

ENERGY, MINES AND RESOURCES ÉNERGIE, MINES ET RESSOURCES

Canadian Permanent Committee on Geographical Names Comité permanent canadien des noms géographiques

Canoma. News and views concerning Canadian toponymy. Issued by the Canada Centre for Mapping, Surveys, Mapping and Remote Sensing Sector. Semi-annual. Ottawa. 28cm. Articles in English, French or both. ISSN 0319-5228

Vol. 17, No. 1, July, 1991. 38p.

Contents: Standardizing the writing of geographical names in Canada.—Boundary Commission: N.W.M.P. Route.—The Canadian Geographical Names Data Base: an update.—Pronunciation of 'Gitwinkislikw'.—First International Congress of Arctic Social Sciences.—The illustrated dictionary of Quebec place names.—Of labyrinths, mazes, and puzzles.—Native toponyms: pilot project 1990.—Some grant sources possibly applicable to toponymic research.—Canadian Permanent Committee on Geographical Names.

Free.

†

Cat. No. M85-12/17-1

Canoma. Nouvelles et commentaires concernant la toponymie du Canada. Publié par le Centre canadien de cartographie, Secteur des levés, de la cartographie et de la télédétection. Semestriel. Ottawa. 28cm. Textes en français, en anglais ou bilingue. ISSN 0319-5228

Vol. 17, n° 1, juillet 1991. 38p.

Sommaire: Uniformisation de l'écriture des noms géographiques au Canada.—La Base nationale de données toponymiques du Canada.—1^{er} Congrès international des Sciences sociales arctiques.—Le dictionnaire illustré des noms de lieux du Québec.—Quelques sources possibles de subventions s'appliquant aux recherches toponymiques.—Comité permanent canadien des noms géographiques (membres).

Gratuit.

†

N° de cat. M85-12/17-1

Canada Centre for Mineral and Energy Technology Centre canadien de la technologie des minéraux et de l'énergie

[Technology report]. Issued by Efficiency and Alternative Energy Technology Branch. Ottawa. 28cm. Plastic ring binding. (Résumés en français.)

Available from: Efficiency and Alternative Energy Technology Branch, CANMET, Energy, Mines and Resources Canada, 580 Booth Street, 7th floor, Ottawa K1A 0E4 or Document Delivery Service, Library and Documentation Services Division, CANMET, Energy, Mines and Resources Canada, 562 Booth Street, Ottawa K1A 0G1.

—**Sun quest.** Prepared by Queen's University. 1991. 10, 48p. Figs., illus. (mostly coloured).

Free.

ISBN 0-662-19134-X

†

Cat. No. M91-7/153-1991E

—**Report on renewable energy policies in Western Europe.** Prepared by Rodney Janssen, Energy Consultant. 1991. 77p. Tables.

Free.

ISBN 0-662-19183-8

†

Cat. No. M91-7/154-1991E

—**Evaluation of wind and solar pumping systems, 1990.** Prepared by R. P. Atkins and D. R. Baker, Lethbridge Wind Research Test Site, Alberta Agriculture. 1991. 55p. Graphs, references, tables.

Free.

ISBN 0-662-19216-8

†

Cat. No. M91-7/157-1991E

ENVIRONMENT CANADA ENVIRONNEMENT CANADA

Environmental Protection Protection de l'environnement

Environmental Protection Series. Report. Ottawa. 28cm.

Canadian cataloguing in publication data printed in this publication.

EPS 2/CC/2.—**Identification of lamp ballasts containing PCBs.** Issued by Commercial Chemicals Branch. Revised 1991. 25p. Illus. Paper cover.

Free.

ISBN 0-662-19091-2

†

Cat. No. En49-2/2-2-1991E

Série de la Protection de l'environnement. Rapport. Ottawa. 28cm.

Données de catalogage avant publication (Canada) imprimées dans cette publication.

SPE 2/CC/2.—Identification des ballasts de lampes contenant des BPC. Publié par la Direction des produits chimiques commerciaux. Révisé 1991. 25p. Ill. Broché.

Gratuit.

ISBN 0-662-97054-3

†

N° de cat. En49-2/2-2-1991F

**EXTERNAL AFFAIRS AND INTERNATIONAL TRADE
AFFAIRES EXTÉRIEURES ET COMMERCE EXTÉRIEUR**

*International Trade Development
Expansion du commerce international*

Europe 1992. Ottawa. 28cm. Broché.

Sur la couverture: 1992 Canada — Europe.

Titre imprimé sur les publications précédentes de la même collection: 1992: Incidences du marché unique européen.

—**Propriété intellectuelle.** 1991. 20p.

Gratuit.

ISBN 0-662-97216-3

†

N° de cat. E73-8/12-1991F

—**Les implications économiques et politiques de l'union économique et monétaire européenne pour le Canada:** rapport final du Groupe de travail sur les conséquences macro-économiques du Marché unique européen. 1990. 55p.

Gratuit.

ISBN 0-662-97215-5

†

N° de cat. E73-8/13-1990F

—**Rapport du Groupe de travail sur la politique de concurrence.** 1991. 70p. Bibliographie.

Gratuit.

ISBN 0-662-97214-7

†

N° de cat. E73-8/14-1991F

Europe 1992. Ottawa. 28cm. Paper cover.

On cover: 1992 Canada — Europe.

Title printed on previous publications in this series: 1992: Implications of a single European market.

—**Intellectual property.** 1991. 17p.

Free.

ISBN 0-662-19271-0

†

Cat. No. E73-8/12-1991E

—**Working group report on European economic and monetary union.** 1991. 26p.

Free.

ISBN 0-662-19272-9

†

Cat. No. E73-8/13-1990E

—**Working group report on competition policy.** 1991. 65p. Bibliography.

Free.

ISBN 0-662-19270-2

†

Cat. No. E73-8/14-1991E

**FINANCE CANADA
FINANCES CANADA**

Saving for retirement: proposed regulations and explanatory notes. Ottawa, 1991. 252p. 23cm. Paper bound.

Free.

ISBN 0-662-19030-0

†

Cat. No. F2-92/1991E

L'épargne-retraite: règlement proposé et notes explicatives. Ottawa, 1991. 264p. 23cm. Cartonné.

Gratuit.

ISBN 0-662-97008-X

†

N° de cat. F2-92/1991F

**FISHERIES AND OCEANS CANADA
PÈCHES ET OCÉANS CANADA**

Les pêches maritimes du Québec: revue statistique annuelle, 1989-1990. Publié à la Division de la statistique et de l'informatique, Direction de l'économie, de la statistique et de l'informatique. Québec, 1991. 273p. Graphiques, tableaux. 28cm. Reliure à anneaux.

Disponible à la Direction de la statistique et de l'information, Direction de l'économie, de la statistique et de l'informatique, Ministère des Pêches et des Océans, Québec (Québec) G1K 7Y7.

Gratuit.

ISBN 0-662-97029-2

†

N° de cat. Fs1-39/1990F

Annual summary of fish and marine mammal harvest data for the Northwest Territories, Volume 1, 1988-1989. Issued by the Freshwater Institute, Central and Arctic Region. Winnipeg, 1991. 59p. Figs., tables. Paper bound. ISSN 1183-9546

Will be issued annually.

Available from: Freshwater Institute, Central and Arctic Region, Department of Fisheries and Oceans, Winnipeg, Manitoba R3T 2N6.

Free.

ISBN 0-662-19137-4

†

Cat. No. Fa1-53/1989E

Sommaire annuel des données sur la récolte de poissons et de mammifères marins dans les Territoires du Nord-Ouest, volume 1, 1988-1989. Publié par l'Institut des eaux douces, Région du Centre et de l'Arctique. Winnipeg, 1991. 78p. Figures, tableaux. Cartonné. ISSN 1183-9554

Ce rapport sera publié annuellement.

Disponible à l'Institut des eaux douces, Région du Centre et de l'Arctique, Ministère des Pêches et des Océans, Winnipeg (Manitoba) R3T 2N6.

Gratuit.

ISBN 0-662-97100-0

†

N° de cat. Fa1-53/1989F

Les pêches maritimes du Québec: statistiques mensuelles des débarquements par espèce. Préparé par la Division de la statistique et de l'informatique, Direction de l'économie, de la statistique et de l'informatique. 9 fois par année (avril-décembre). Québec. ISSN 0831-4276

Disponible au Ministère des Pêches et des Océans, Division de la statistique et de l'informatique, Direction de l'économie, de la statistique et de l'informatique, Québec (Québec) G1K 7Y7.

Septembre 1991. 44p.

Gratuit.

†

N° de cat. Fa2-9/1991-9F

Quebec marine fisheries: landings, monthly statistics by species. Prepared by Statistics and Informatics Division, Economics, Statistics and Informatics Branch. 9 times a year (April-December), Quebec. Figs., tables. 28cm. ISSN 0829-9021

Available from: Department of Fisheries and Oceans, Statistics and Informatics Division, Economics, Statistics and Informatics Branch, Quebec, Quebec G1K 7Y7.

September, 1991. 44p.

Free.

†

Cat. No. Fa2-9/1991-9E

Canadian technical report of fisheries and aquatic sciences. Ottawa. 28cm. Paper bound. (Résumés en français.) ISSN 0706-6457

Note: Copies are available for sale in paper copy or microfiche from Micromedia Limited, Toronto. Fisheries and Oceans maintain only a limited free mailing list for Canadian libraries requiring the complete series.

1816.—Production of chinook and coho salmon from British Columbia hatcheries, 1971 through 1989, by C. L. Cross et al. 1991. 48p. Figs., tables.

Prepared in the Department of Fisheries and Oceans, 555 West Hastings Street, Vancouver, B.C. V6B 5G3, and Department of Fisheries and Oceans, Pacific Biological Station, Nanaimo, B.C. V9R 5K6.

See note above.

Cat. No. Fa97-6/1816E

Rapport technique canadien des sciences halieutiques et aquatiques. Ottawa. 28cm. Broché. (Abstracts in English.) ISSN 0706-6570

Note: Des exemplaires de ces publications (imprimés ou sous forme de microfiches) sont en vente chez Micromedia Limited, Toronto et Hull. Le ministère des Pêches et des Océans possède seulement une liste limitée de distribution gratuite pour les bibliothèques canadiennes ayant besoin de la série complète.

1818.—Optimisation des campagnes d'échantillonnage: les programmes REGROUPE et PARTS, par Pierre Gagnon. 1991. 20p. Références.

Préparé à la Direction des sciences, Ministère des Pêches et des Océans, Institut Maurice-Lamontagne, C.P. 1 000, 850, route de la Mer, Mont-Joli (Québec) G5H 3Z4.

Voir la note ci-dessus.

N° de cat. Fe97-6/1818F

Canadian industry report of fisheries and aquatic sciences. Ottawa. 28cm. Paper cover. (Résumés en français.) ISSN 0706-3694

Note: Copies are available for sale in paper copy or microfiche from Micromedia Limited, Toronto. Fisheries and Oceans maintain only a limited free mailing list for Canadian libraries requiring the complete series.

205.—The 1990 roe herring charter vessel monitoring and sampling program, by R.W. Armstrong. 1991. English text, 124p. Figs., tables.

Prepared in the Fisheries Branch, Department of Fisheries and Oceans, 3225 Stephenson Point Road, Nanaimo, B.C. V9T 1K3.

See note above.

Cat. No. Fe97-14/205E

207.—Review of the 1989-1990 British Columbia herring fishery and spawn abundance, by D.D. Chalmers. 1991. English text, 129p. Figs., tables.

Prepared in the Department of Fisheries and Oceans, Field Services Branch, 3225 Stephenson Point Road, Nanaimo, B.C. V9T 1K3.

See note above.

Cat. No. Fe97-14/207E

210.—Analysis of Atlantic mackerel (*Scomber scombrus L.*) catch gathered by a fisherman in Dingwall, Nova Scotia, from 1983 to 1990, by François Grégoire and Kelly Fitzgerald. 1991. 19p. Figs., graphs, references.

Prepared in the Fisheries Research Division, Department of Fisheries and Oceans, Maurice-Lamontagne Institute, P.O. Box 1000, 850 route de la Mer, Mont-Joli (Québec) G5H 3Z4.

See note above.

Cat. No. Fe97-14/210E

Rapport canadien à l'industrie sur les sciences halieutiques et aquatiques. Ottawa. 28cm. Broché. (Abstracts in English.) ISSN 0704-3708

Note: Des exemplaires de ces publications, imprimés ou sous forme de microfiches, sont en vente chez Micromedia Limited, Toronto et Hull. Le ministère des Pêches et Océans possède seulement une liste limitée de distribution gratuite pour quelques bibliothèques canadiennes ayant besoin de la série complète.

210.—Analyse des données de captures de maquereaux bleus (*Scomber scombrus L.*) par un pêcheur de Dingwall, Nouvelle-Écosse pour la période de 1983 à 1990, par François Grégoire et Kelly Fitzgerald. 1991. 19p. Figures, graphiques, références.

Préparé à la Division de la recherche sur les pêches, Ministère des Pêches et des Océans, Institut Maurice-Lamontagne, C.P. 1 000, 850, route de la Mer, Mont-Joli (Québec) G5H 3Z4.

Voir la note ci-dessus.

N° de cat. Fe97-14/210F

FORESTRY CANADA FORÊTS CANADA

Foritech. Published under the Canada/New Brunswick Cooperation Agreement on Forest Development. Fredericton. 28cm. Bilingue. ISSN 1181-9235

Available from: Forestry Canada-Maritimes Region, P.O. Box 4000, Fredericton, N.B. E3B 5P7.

Vol. 2, No. 1, October, 1991. English text, 4p.

Free.

†

Cat. No. Fo 12-23/2-1

Foritech. Publié par Forêts Canada dans le cadre de l'entente de coopération Canada/Nouveau-Brunswick sur le développement forestier. Fredericton. 28cm. Bilingue. ISSN 1181-9235

Disponible à Forêts Canada-Région des Maritimes, C.P. 4000, Fredericton (N.-B.) E3B 5P7.

Vol. 2, n° 1 octobre 1991. Texte français, 4p.

Gratuit.

†

N° de cat. Fo 12-23/2-1

HEALTH AND WELFARE CANADA SANTÉ ET BIEN-ÊTRE SOCIAL CANADA

Health Protection Branch Direction générale de la protection de la santé

Canada diseases weekly report. Weekly. Ottawa. 28cm. Bilingual. ISSN 0382-232X

Distribution restricted to medical officers of health, public health officers, laboratory workers and other health practitioners in Canada.

Vol. 17, Nos. 39-41, September 28-October 12, 1991. Pp. 209-224.

Free.

†

Cat. No. H12-21/17-41

Rapport hebdomadaire des maladies au Canada. Hebdomadaire. Ottawa. 28cm. Bilingue. ISSN 0382-232X

Diffusion limitée aux médecins, médecins-hygiénistes, techniciens de laboratoire et autre personnel de la santé.

Vol. 15, n° 39-41, 28 septembre-12 octobre 1991. Pp. 209-224.

Gratuit.

†

N° de cat. H12-21/17-41

Income Security Programs Programmes de la sécurité du revenu

Income Security Programs: monthly statistics. Monthly. Ottawa. Tables. 28cm. Bilingual.

Canada Pension Plan, Family Allowances, Old Age Security Pension, Guaranteed Income Supplement, Spouse's Allowance.

Available from: Programs Statistics Section, Income Security Programs Branch, Health and Welfare Canada, 8th floor, Place Vanier Tower B, 355 River Road, Vanier, Ontario K1A 0L1.

October, 1991. 66p.

Free.

†

Cat. No. H12-23/1991-10

Programmes de la sécurité du revenu: statistiques mensuelles. Mensuel. Ottawa. Tableaux. 28cm. Bilingue.

Régime de pensions du Canada, Allocations familiales, Pension de sécurité de la vieillesse, Supplément de revenu garanti, Allocation au conjoint.

Disponible à la Section des statistiques des programmes, Direction générale des programmes de la sécurité du revenu, Santé et Bien-être social Canada, 8^e étage, Place Vanier Tour B, 355, chemin River, Vanier (Ontario) K1A 0L1.

Octobre, 1991. 66p.

Gratuit.

†

N° de cat. H12-23/1991-10

Health Services and Promotion Branch Direction générale des services et de la promotion de la santé

Programme de recherche sur l'autonomie des aîné(e)s (PRAA): répertoire des projets subventionnés. Ottawa, 1991. 134p. 28cm. Cartonné. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-58183-0

†

N° de cat. H39-215/1991

Seniors Independence Research Program (SIRP): inventory of funded projects. Ottawa, 1991. 134p. 28cm. Paper bound. Bilingue.

Free.

ISBN 0-662-58183-0

†

Cat. No. H39-215/1991

National Council of Welfare Conseil national du bien-être social

Revenus de bien-être social, 1990: rapport du Conseil national du bien-être social. Ottawa, 1991. 58p. Tables. 28cm. Broché.

Gratuit.

ISBN 0-662-97148-5

†

N° de cat. H68-27/1991F

Welfare incomes, 1990: a report by the National Council of Welfare. Ottawa, 1991. 51p. Tables. 28cm. Paper cover.
Free.
ISBN 0-662-19197-8 † Cat. No. H68-27 / 1991E

**INDUSTRY, SCIENCE AND TECHNOLOGY
INDUSTRIE, SCIENCES ET TECHNOLOGIE**

**Federal Office of Regional Development (Quebec)
Bureau fédéral de développement régional (Québec)**

Développement de produits. Montréal, 1991. 27p. Tableaux. 28cm. Reliure à spirale.

Available au Bureau fédéral de développement régional (Québec), 800, Tour de la Place-Victor, C.P. 247, Montréal (Québec) H4Z 1EB.

Gratuit.

ISBN 0-662-96721-6 † N° de cat. C2-150 / 1991F

Canada-Québec Subsidiary Agreement on the Economic Development of the Regions of Québec: 1989-1990 annual report. Issued jointly by Regional Development (Quebec) and the government of Quebec, Ministère du Conseil exécutif, Office de planification et de développement du Québec. Montréal, 1991. 71p. Maps, tables. 28cm. Plastic ring binding.

Available from Industry, Science and Technology, Regional Development (Quebec), 800, Tour de la Place-Victor, C.P. 247, Montréal, Quebec H4Z 1EB.

Free.

ISBN 0-662-19169-2 † Cat. No. C29-2 / 1-5-1990E

**NATIONAL LIBRARY
BIBLIOTHÈQUE NATIONALE**

Canadiana authorities. Base file cumulated quarterly; supplements bi-weekly, cumulative. Ottawa, 1976—. Bilingual. ISSN 0225-1574

Microfiche 11×15cm, 42:1 reduction.

Available from: Canadiana Editorial Division, Cataloguing Branch, National Library of Canada, 395 Wellington Street, Ottawa K1A 0N4.

Supplement, September 18, 1991. Fiches S001-S002.

\$102 per year (Canada). \$122.40 per year (other countries).

† Cat. No. SN2-B / 1991-2-3-M

Canadiana. Vedettes d'autorité. Fichier de base récapitulé tous les trois mois; suppléments cumulatifs toutes les deux semaines. Ottawa, 1976—. Bilingue. ISSN 0225-1574

Microfiche 11×15cm, réduction 42:1.

Available à la Division de la rédaction de Canadiana, Direction du catalogage, Bibliothèque nationale du Canada, 395, rue Wellington, Ottawa K1A 0N4.

Supplément, le 18 septembre 1991. Fiches S001-S002.

102 \$ par année (Canada). 122,40 \$ par année (autres pays).

† N° de cat. SN2-B / 1991-2-3-M

**NATIONAL RESEARCH COUNCIL
CONSEIL NATIONAL DE RECHERCHES**

**Canada Institute for Scientific and Technical Information
Institut canadien de l'information scientifique et technique**

Annual report, 1990-1991. Ottawa, 1991. English text. 26p. Graphs, tables. 28cm. Paper cover. Bilingual.

Free.

ISBN 0-662-58676-X †

Cat. No. NR1-2 / 1991

Rapport annuel, 1990-1991. Ottawa, 1991. Texte français. 26p. Graphiques, tableaux. Broché. Bilingue.

Gratuit.

ISBN 0-662-58676-X †

N° de cat. NR1-2 / 1991

**SECRETARY OF STATE
SÉCRÉTARIAT D'ÉTAT**

The International Bill of Human Rights: Universal Declaration of Human Rights; International Covenant on Economic, Social and Cultural Rights; International Covenant on Civil and Political Rights and Optional Protocol. Published by the Office of Public Information, United Nations, New York, 1978. Reprinted with permission by the Human Rights Program, Department of the Secretary of State, Ottawa, 1980, reprinted 1991. 42p. 23cm. Paper cover.

Free.

ISBN 0-662-11162-1 †

Cat. No. S2-90 / 1980E

**SOLICITOR GENERAL CANADA
SOLICITEUR GÉNÉRAL CANADA**

**Correctional Service of Canada
Service correctionnel du Canada**

Entre nous. Publié par les Services de rédaction et de publications. Mensuel. Ottawa. Ill. 28cm. Bilingue. ISSN 0715-285X

Disponible aux Services de rédaction et de publications, Service correctionnel du Canada, 340, avenue Laurier ouest, Ottawa K1A 0P9.

Vol. 16, n° 10, octobre 1991. Texte français, 22p.

Gratuit.

†

N° de cat. JS83-1 / 16-10

Vol. 16, n° 11, novembre 1991. Texte français, 22p.

Gratuit.

†

N° de cat. JS83-1 / 16-11

Let's talk. Issued by Publishing and Editorial Services Division. Monthly. Ottawa. Illus. 28cm. Bilingual. ISSN 0715-285X

Available from: Publishing and Editorial Services, Correctional Service of Canada, 340 Laurier Ave. West, Ottawa K1A 0P9.

Vol. 16, No. 10, October, 1991. English text, 22p.

Free.

†

Cat. No. JS83-1 / 16-10

Vol. 16, No. 11, November, 1991. English text, 22p.

Free.

†

Cat. No. JS83-1 / 16-11